
Rada Miejska w Augustowie

Protokół Nr XXIII/2020

z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą środków
komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym

w dniu 28 maja 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności obrad.

1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Mirosław Zawadzki

Ponadto w obradach udział wzięli:

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza
Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta
Pan Wioletta Mursztyn – Prezes ATBS „KOdrem” Sp. z o.o.
Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o.
Pracownicy Urzędu Miejskiego

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 09:00, 

a zakończono o godz. 17:28 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019 rok.
5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019 rok.
6. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa

wotum zaufania.
7.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy
Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok.
8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium za 2019 rok Burmistrzowi Miasta
Augustowa. 
9.   Interpelacje i zapytania radnych.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały Nr XXI/241/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 marca 2020 r.
w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Miasto  Augustów  pomocy  finansowej  Powiatowi
Augustowskiemu,

b) utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  Nr  1  w  Augustowie  z  siedzibą  przy
ul. Tartacznej 21, 16-300 Augustów,

c) utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  Nr  2  w  Augustowie  z  siedzibą  przy
ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów,

d) zmiany  uchwały  nr  XIV/110/15  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z dnia  29 września
2015 w sprawie  ustalenia  cen  za  usługi  przewozowe  środkami  miejskiej  komunikacji
na terenie Miasta Augustów,

e) zmian budżetu miasta na rok 2020,
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031.

11. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
12. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Augustowie z 28.04.2020 r.
13. Zamknięcie obrad.

Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  otwarciu  obrad  /0:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXIII sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników Urzędu Miejskiego oraz gości.  Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności i
sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się i przyciśnięcie przycisku
„kworum” w systemie eSesja /0:03/.

/Sprawdzanie listy obecności /0:32 – 3:56/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  po
sprawdzeniu listy obecności w sesji bierze udział 20 radnych, więc obrady są prawomocne
/zał.nr 2/ /3:57/.

Ad. pkt 2     
Przedstawienie porządku obrad.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
4:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są propozycje
do porządku obrad, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja /4:04/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /:17/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Pana  Radnego
o przedstawienie wniosku /4:56/.

Pan  Radny  Marcin  Kleczkowski  zgłosił  wniosek  formalny,  aby  w  związku  ze  swoimi
wypowiedziami  Pani Przewodnicząca wyjaśniła, dlaczego działa na rzecz podsycania sporów
w Radzie. Przykładem są wypowiedzi na temat zachowania radnych podczas obrad. Poprosił
w trybie wniosku formalnego,  aby jeszcze przed rozpoczęciem obrad wyjaśniła,  dlaczego
podsyca  spory,  pomawia  mówiąc,  że  „jacyś  radni  gadają  cały  czas  przez  telefon”,  wnosi
o wyłączanie radnym mikrofonów. W innych wypowiedziach również zmierza do podsycania
sporów w kwestiach personalnych a nie merytorycznych.  /4:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała,  że  udzieli
odpowiedzi w powyższej sprawie w punkcie „wolne wnioski” /6:26/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:47/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /9:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że pierwszy
wniosek złożył Pan Burmistrz /zał. nr 3/. Drugi wniosek wpłynął wczoraj od grupy radnych
/zał. nr 4/. Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńko  /9:16/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  zgłosił  wniosek  dotyczący  podjęcia  uchwały  upamiętniającej
30.rocznicę  wyborów  samorządowych,  które  były  pierwszymi  wolnymi  wyborami
samorządowymi do odrodzonego samorządu terytorialnego.  Projekt  uchwały w powyższej
sprawie złożył wczoraj w imieniu  Koalicji   Obywatelskiej. Poprosił o odczytanie uchwały
i ujęcie jej w porządku obrad sesji. Drugi wniosek dotyczy punktu „interpelacje i zapytania
radnych”,  który  zazwyczaj  był  ujmowany  po  „sprawozdaniu  z  działalności  Burmistrza
Miasta”,  a dzisiaj  znajduje  się  w dziewiątym  punkcie,  więc  będzie  bardzo  mało  czasu
na udzielenie  odpowiedzi.  Zasugerował,  aby  dziewiąty  punkt  został  przesunięty  i
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rozpatrywany jako czwarty. Tradycyjnie interpelacje i zapytania stawiane były na początku a
nie pod koniec sesji /9:42/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:47/.

Pan Radny Adam Sieńko /11:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:31/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:57/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:06/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /12:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:15/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /12:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski  wniósł, aby podobnie, jak w przypadku Pana Dyrektora
Oddziału Zakładu Gazowniczego postąpić w stosunku do mieszkańców, którzy zebrali się pod
Urzędem Miejskim w sprawie protestu związanego z podwyżką opłat mieszkań komunalnych,
m.in. w związku z przekłamaniami dotyczącymi rzekomego porozumienia /12:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski zgłosił wniosek formalny, aby stanowisko Pana Dyrektora
znalazło się w trzecim lub czwartym punkcie porządku obrad. Po wystąpieniu Pana Dyrektora
głos  zabraliby  przedstawiciele  mieszkańców  zebranych  pod  Urzędem  Miejskim,  aby  nie
musieli oczekiwać wiele godzin na ulicy /12:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zauważyła,  że Pan Radny
pierwszy poinformował o mieszkańcach oczekujących pod Urzędem Miejskim.  Wyjaśniła,
że Pan Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego został zaproszony na sesję Rady Miejskiej
w  celu  przedstawienia  informacji  na temat  stanu  gazyfikacji  miasta  Augustowa.  Uznała,
że zebrani mieszkańcy mogli zgłosić swój akces uczestnictwa w debacie /13:20/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /14:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:06/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /14:38/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:58/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /16:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:29/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:35/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:48/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:48/.

Pan  Radny  Marcin  Kleczkowski  powtórzył  wniosek,  aby  przedstawiciele  mieszkańców
mieszkań komunalnych, których dotknęły wysokie podwyżki mogli zabrać głos w punkcie
po wystąpieniu Pana Dyrektora. Przedstawicielem tym mógłby być np. Pan D.K., który jest
obecny w Urzędzie Miejskim /18:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała,  że  udzieli
głosu mieszkańcom po przedstawieniu sprawozdania z działalności Pana Burmistrza /19:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:58/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:24/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:33/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:40/.
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Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:44/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:46/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:51/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /20:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:02/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /21:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
zgłoszonych  wniosków.  Poprosiła  Państwa  Radnych  o  sprawdzenie  obecności,  wciśnięcie
przycisku kworum w systemie e-Sesja, a następnie poddała wnioski pod głosowanie /21:58/.

Głosowano w sprawie: 1.wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad
punktu  10b  tj.  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego Nr 1 w Augustowie z siedzibą przy ul. Tartacznej 21, 16-300 Augustów. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 10b został przyjęty /23:50/.

Głosowano w sprawie:
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2.wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 10 c tj. rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 2 w Augustowie
z siedzibą przy ul. Mickiewicza 1, 16-300 Augustów. 

Wyniki głosowania
ZA:  14,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (1)
Magdalena Śleszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam Sieńko,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 10 c został przyjęty  /24:50/.

Pan Radny Adam Sieńko  przypomniał, że wniosek, który dostarczył drogą elektroniczną,
składa Koalicja Obywatelska /25:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  Koalicji  Obywatelskiej  w  sprawie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektu
uchwały w 30 rocznicę wyborów samorządowych do odrodzonego samorządu terytorialnego /
25:34/.

Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  poinformował,  że  Koalicja  Obywatelska  wnosi
o ujęcie w porządku obrad ww. stanowiska, a nie uchwały /25:49/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /25:50/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /25:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała ww. wniosek pod
glosowanie /25:56/.

Głosowano w sprawie:
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Wniosku  Klubu  Koalicji  Obywatelskiej  w  sprawie  wprowadzenia  do  porządku  obrad
stanowiska  w 30. rocznicę  wyborów  samorządowych  do  odrodzonego  samorządu
terytorialnego.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Emilian Al-Khameri
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Klubu
Koalicji Obywatelskiej został przyjęty. Zapytała, czy wnioskodawcy wyrażają zgodę na ujęcie
stanowiska w podpunkcie e /28:37/.

Pan Radny Adam Sieńko zasugerował, aby stanowisko było rozpatrzone na początku obrad,
ponieważ jego przyjęcie będzie miało odpowiednią rangę i wydźwięk. Stanowisko wykazuje
intencje i szacunek do wszystkich radnych i działaczy samorządowych /29:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, w którym punkcie
Pan Radny proponuje ujęcie ww. stanowiska /30:02/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  zaproponował,  aby  stanowisko  było  ujęte  w  punkcie  przed
sprawozdaniem z działalności Burmistrza Miasta /30:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Mecenas /
30:17/.

Pani  Beata  Kornelius  –  Radca Prawny  wyjaśniła,  że  zgodnie  z  ustawą  o  samorządzie
gminnym rada gminy rozpatruje raport o stanie gminy w pierwszej kolejności podczas sesji
na której podejmowana jest uchwała w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia absolutorium
burmistrzowi.  W związku z powyższym projekt uchwały Koalicji  Obywatelskiej  powinien
być umieszczony po dyskusji nad Raportem o stanie Gminy Miasto Augustów za 2019 rok /
30:24/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:12/.

Pan Radny Leszek Cieślik  /31:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:15/.
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Pan Radny Leszek Cieślik  /32:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:19/.

Pan Radny Leszek Cieślik  /32:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:56/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /33:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:37/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /33:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:40/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka  zgłosiła wniosek o ujęcie stanowiska w punkcie
przed sprawozdaniem z działalności Burmistrza Miasta /33:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:33/.

Pan Radny Adam Sieńko /34:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:55/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /35:06/.

Pan Radny Leszek Cieślik /35:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:09/.

Pan Radny Leszek Cieślik /35:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
wniosku Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej w sprawie ujęcia stanowiska w punkcie
3 porządku obrad /35:18/.

Głosy w dyskusji:
Pan Radny Tomasz Dobkowski /36:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /36:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała ww. wniosek pod
głosowanie /36:43/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Emilian Al-Khameri
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty.  Poprosiła  Pana  Radnego  Marcina  Kleczkowskiego  o  sprecyzowanie  wniosku  /
37:34/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski wniósł o wysłuchanie mieszkańców w sprawie podwyżek
czynszów mieszkań komunalnych w punkcie 4 porządku obrad /38:08/.

Głosy w dyskusji:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /38:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  pod
głosowanie /38:46/.

Głosowano w sprawie:
Wniosek Formalny Radnego Marcina Kleczkowskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra
Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław
Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Emilian Al-Khameri
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pana Radnego  Marcina  Kleczkowskiego  został  odrzucony.  Jednocześnie  poinformowała,
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że udzieli  głosu  mieszkańcom.  Przystąpiła  do  przegłosowania  kolejnego  wniosku
Pana Radnego Adama Sieńko dotyczącego interpelacji /39:59/.

Pan Radny Adam Sieńko poinformował, że przyjmuje wytłumaczenie Pani Mecenas /40:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:48/.

Pan Radny Adam Sieńko wycofał wniosek /40:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:51/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /41:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:03/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /41:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /41:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /41:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /41:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /41:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  wciśnięcie
przycisku  kworum,  a  następnie  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad  sesji  wraz
z naniesionymi poprawkami /41:41/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
z wprowadzonymi poprawkami został przyjęty /43:01/.

Ad. pkt 3
Stanowisko Rady Miejskiej  w 30.rocznicę  wyborów samorządowych do odrodzonego
samorządu terytorialnego.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  stanowisku  Rady  Miejskiej
w 30 rocznicę wyborów samorządowych do odrodzonego samorządu terytorialnego /43:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem porządku obrad jest  stanowisko Koalicji  Obywatelskiej  w 30. rocznicę wyborów
samorządowych do odrodzonego samorządu terytorialnego.  Zapytała,  czy ww. stanowisko
przedstawi Pan Radny Adam Sieńko /33:11/.

Pan Radny Adam Sieńko /43:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:46/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko zwrócił  uwagę,  że  propozycja  Koalicji  Obywatelskiej
jest stanowiskiem całej Rady Miejskiej a nie tylko Klubu /43:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej   poprosiła wnioskodawców
o przedstawienie treści stanowiska, które będzie przegłosowane przez Radę Miejską /43:59/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  przedstawił  stanowisko  Rady  Miejskiej  w  Augustowie
w 30 rocznicę wyborów samorządowych do odrodzonego samorządu terytorialnego /44:17/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:44/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zaproponował, aby stanowisko zostało przyjęte przez
aklamację /47:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  nie  ma
sprzeciwu  wobec  ww.  propozycji.  Radni  nie  zgłosili  sprzeciwu.  Poprosiła  wszystkich  o
powstanie i przyjęcie przedstawionego stanowiska /47:18/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski zauważył, że chodzi o stanowisko Rady Miejskiej /47:44/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  jest
to stanowisko Rady Miejskiej /47:46/.

Rada Miejska przyjęła stanowisko w 30 rocznicę wyborów samorządowych do odrodzonego
samorządu terytorialnego /47:46/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska
przyjęła  przez  aklamację  stanowisko  w  30  rocznicę  wyborów  samorządowych
do odrodzonego samorządu terytorialnego /zał. nr 5/ /47:52/.

Ad. pkt 4 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /47:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Burmistrza Miasta
Pana Mirosława Karolczuka o przedstawienie sprawozdania /47:57/.

Głosy w dyskusji
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /48:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:20/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /48:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:23/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  sprawozdanie  z  podjętych
działań od przedstawienia ostatniego sprawozdania, w okresie od 28.04.2020 r. do dzisiejszej
sesji Rady Miejskiej /48:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o zabranie głosu
Dyrektora  Oddziału  Zakładu  Gazowniczego  w  Białymstoku  Polska  Spółka  Gazownictwa
Sp. z o.o./59:56/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego w Białymstoku
Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o.  poinformował, iż przedstawi w formie prezentacji
multimedialnej aktualną informację na temat gazyfikacji Augustowa /1:00:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:39/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego w Białymstoku
Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o.  /1:00:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:49/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego w Białymstoku
Polska  Spółka  Gazownictwa  Sp. z o.o.   przedstawił  w  formie  prezentacji  aktualną
informację na temat gazyfikacji miasta Augustowa /1:00:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /1:10:53/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:11:26/.
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Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:12:11/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:12:15/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:12:17/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:13:22/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:13:32/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:07/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:14:10/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:20/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:14:34.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:15:11/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:15:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:15:22/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:17:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:30/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:19:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:19:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:20:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:52/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:20:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:25/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:21:29/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:22:45/.
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:22:51/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:22:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:50/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:23:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:30/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:25:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:34/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:25:43.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:31/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:26:43/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:27:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:44/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:28:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  podziękowała
Panu Dyrektorowi za przyjęcie zaproszenia /zał.nr 6/ /1:29:57/.

Pan Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu /1:30:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:30:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu mieszkańcom,
lokatorom mieszkań komunalnych /1:30:48/.

Mieszkanka  odniosła  się  do  wypowiedzi  Burmistrza  Miasta  Augustowa  opublikowanej
w gazecie  „Przegląd  Powiatowy”  na  temat  podwyżek  czynszów  lokali  komunalnych,  /
1:32:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:58/.

Mieszkanka /1:34:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:00/.

Mieszkanka  przedstawiła  pismo  lokatorów  mieszkań  komunalnych,  skierowane  do  Rady
Miejskiej i ATBS „Kodrem” /1:34:00/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:39/.

Mieszkanka /1:35:44/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:36:15/.

Mieszkanka /1:36:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:17/.

Mieszkanka /1:37:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:22/.

Mieszkanka /1:37:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:30/.

Mieszkanka /1:38:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:28/.

Mieszkanka /1:39:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:07/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
1:39:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:39:59/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że chętnie zwoła posiedzenie Komisji Społeczno-Oświatowej, ale chciałaby
zaznaczyć, że jest jeszcze Komisja skarg, wniosków i petycji,  która zajmie się wnioskiem
mieszkańców. Poprosiła o rozważenie przekazania pisma do ww. Komisji /1:40:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. pismo
wczoraj  wpłynęło  do  Rady  Miejskiej  i  trafi,  po  rozpatrzeniu  pod  względem  prawnym,
do merytorycznych Komisji. Zaproponowała mieszkańcom zabranie głosu w punkcie „wolne
wnioski” /1:40:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski przypomniał, że Pani Przewodnicząca obiecała udzielenie
głosu mieszkańcowi /1:41:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zakończyła  dyskusję
i poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad /1:41:12/.
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Ad.pkt 5 
Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  Raportu  o  stanie
Gminy Miasta Augustów za 2019 rok /1:41:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem  porządku  obrad  jest  przedstawieniu  Raportu  o  stanie  Gminy  Miasta  Augustów
za 2019 rok /zał. nr 7/. Raport był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady.
Poprosiła Burmistrza Miasta Mirosława Karolczuka o przedstawienie Raportu /1:41:33/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił,  w  formie  prezentacji
multimedialnej,  Raport  o stanie  Gminy  Miasta  Augustów  za  2019  rok,  omówił  sytuację
finansową  miasta  związaną  ściśle  ze sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za  rok  2019.
Zakomunikował, że Regionalna Izba Obrachunkowa uchwałą Nr II-00321-70/20 z 7.04.2020
r.  pozytywnie zaopiniowała przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok.
Wniósł  o  rozpatrzenie  Raportu  o stanie  Gminy  Miasta  Augustów  za  rok  2019
oraz o zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu za rok 2019 /1:42:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  przed
debatą nad Raportem ogłasza pięciominutową przerwę w obradach. /2:25:23/.

Przerwa /2:25:41-2:33:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  wznowiła  obrady  po
przerwie /2:25:40/.

Ad.pkt 6 
Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  debacie  nad  Raportem  o  stanie
Gminy Miasta Augustów za 2019 rok /2:33:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do debaty nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019
rok.  Dokument  był  wstępnie  procedowany  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Rady.
Ogłoszenie o możliwości  zabrania głosu przez mieszkańców było zamieszczone na stronie
internetowej  Urzędu  Miejskiego  oraz  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Raport  został
opublikowany na stronie internetowej  Urzędu a także w Biuletynie  Informacji  Publicznej.
Zgłoszenia  od mieszkańców  nie  wpłynęły.  Udzieliła  głosu  Panu  Radnemu  Marcinowi
Kleczkowskiemu /2:33:49/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:35:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:30/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:42:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:56/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:42:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:48:17/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:48:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:37/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:57/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:48:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:58/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:49:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:03/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:49:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:05/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:49:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:52:58/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:53:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:43/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:05:49/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:17/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:16:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:18/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:17:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:17:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:37/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:17:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:18:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:35/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:19:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:20:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:42/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:29/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:25:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:44/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:25:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:05/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:27:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:13/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:27:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:29:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:03/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:30:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:14/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:34:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:16/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:41:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:27/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:41:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:14/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:49:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:14/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:56:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:35/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:03:52/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:34/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /4:06:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:55/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:10:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:12:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:26/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:15:36/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:16:43/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:16:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:49/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:17:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:40/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:18:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:22:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:23:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:23:29/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:24:49/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:24:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:52/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:24:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:55/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /4:26:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:07/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:30:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:05/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:31:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:07/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:32:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:33:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:33:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:34:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:37/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /4:37:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:20/.

Pan Radny Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:38:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:13/.

Pan Radny Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:40:11/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach/4:40:26/.

Przerwa /4:40:33 – 4:49:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Burmistrzowi Miasta Augustowa z prośbą o udzielenie odpowiedzi na uwagi
i zapytania Państwa Radnych dotyczące przedstawionego Raportu /4:49:50/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /4:50:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:19/.



23

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:58:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:05/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /5:06:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:48/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:06:57/.
Pan Radny Adam Sieńko /5:20:57/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:21:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:40/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplej
„Giga” Sp. z o.o. /5:21:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:22/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego Sp. z o,o. /5:27:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:17/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:32:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:32:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:10/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:33:10/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /5:33:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:33:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:34:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:34:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:41/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:34:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:35:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:35:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:35:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:35:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:36:58/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:36:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:37:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:37:35/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:38:01/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:40:45/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:40:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:40:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:30/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego Sp. z o.o. /5:42:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:38/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego Sp. z o.o. /5:42:53/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:44:57/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego Sp. z o.o. /5:44:58/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:59/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego Sp. z o.o. /5:45:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:03/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:45:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:45:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:45:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:45:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:46:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:46:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:45/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:46:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:47:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:47/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła dyskusję w związku
z  wyczerpaniem listy  mówców i  przystąpiła  do  sprawdzenia  kworum.  Poprosiła  Państwa
Radnych o wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-Sesja /5:47:51/.

Ad. pkt 7. 
Głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta
Augustowa wotum zaufania.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi
Miasta Augustowa wotum zaufania /5:48:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że zgodnie
z art. 28 aa ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym „po zakończeniu debaty nad raportem rada
gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania.  Uchwałę
o udzieleniu  wotum  zaufania  rada  gminy  podejmuje  bezwzględną  większością  głosów
ustawowego  składu  rady  gminy”.  Poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania /5:48:37/.

Głosowano w sprawie:
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa
wotum zaufania.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/259/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania
została podjęta. Złożyła gratulacje Panu Burmistrzowi /5:50:00/.
/Uchwała Nr XXIII/259/2020 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  podziękował radnym za udzielenie wotum
zaufania /5:50:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:10:13/.

Ad. pkt 8 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego
Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego  Gminy  Miasta  Augustów  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za
2019 rok /5:50:14/. 

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania
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budżetu za 2019 rok. Zapoznała z uchwałą Nr II-00321-70/20 z dnia 7 kwietnia 2020 r. składu
orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Białymstoku  w  sprawie  wyrażenia  opinii
o przedłożonym przez  Burmistrza  Miasta  Augustowa  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu
za 2019  rok.  Poinformowała,  że  skład  orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej
w Białymstoku  zaopiniował  pozytywnie  przedłożone  przez  Burmistrza  Miasta  Augustowa
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok /zał. nr 9/. Komisje Rady Miejskiej wyraziły
swoje  opinie  na wspólnym  posiedzeniu  Komisji,  natomiast  podsumowującą  opinię
wypracowała  Komisja  Rewizyjna.  Poprosiła  Panią  Jolantę  Onetę  Roszkowską  –
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji. 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej /5:52:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:10/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej  przedstawiła
opinię  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  o  wykonaniu  budżetu  Gminy
Miasto  Augustów  za  2019  rok.  Poinformowała,  że Komisja  w  składzie:  Jolanta  Oneta
Roszkowska – Przewodnicząca Komisji, Tomasz Dobkowski – Wiceprzewodniczący Komisji,
Członkowie: Leszek Stanisław Cieślik, Dariusz Ostapowicz, Mirosław Zawadzki rozpatrzyła
przedłożone  dokumenty  oraz  informację  o  stanie  mienia  a  także  wysłuchała  ustnych
wyjaśnień Burmistrza Miasta. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że wszystkie dane
przedstawione w opinii Komisji Rewizyjnej otrzymali Państwo Radni w systemie e-Sesja i
były one podane w informacji Pana Burmistrza. Reasumując, Komisja Rewizyjna stwierdziła,
że powyższa analiza daję podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o wykonaniu budżetu
Gminy Miasto Augustów oraz do wystąpienia do Rady Miejskiej w Augustowie z wnioskiem
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta za rok 2019 /zał. nr 10/ /5:52:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Burmistrzowi
Miasta Panu Mirosławowi Karolczukowi /5:53:41/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  poinformował, że odnosząc się do Raportu
o stanie Gminy Miasta Augustów za 2019 rok omówił oba sprawozdania. Zwrócił się z prośbą
o podjęcie uchwały i udzielenie absolutorium /5:53:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z Państwa
Radnych  chciałby  zabrać  głos.  Głosów w dyskusji  nie  było.  Poprosiła  Państwa Radnych
o wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-Sesja. Poddała pod głosowanie projekt uchwały
w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Gminy  Miasta  Augustów
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok /5:54:30/.

Głosowano w sprawie:
głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego
Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/260/2020  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Gminy  Miasta
Augustów  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za  2019  rok  została  podjęta  /
5:56:35/.
/Uchwała Nr XXIII/260/2020 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  absolutorium  za  2019  rok  Burmistrzowi
Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  absolutorium  za  2019  rok
Burmistrzowi Miasta Augustowa /5:56:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  absolutorium
za 2019 rok  Burmistrzowi  Miasta  Augustowa.  Poinformowała,  że  skład  orzekający
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku uchwałą Nr II-00322-29/20 z dnia 22 maja
2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej
w Augustowie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2019 rok
postanowił stwierdzić, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi określone w ustawie
o samorządzie gminnym i w ustawie  o finansach publicznych,  a  w szczególności  dotyczy
wykonania budżetu gminy za 2019 rok, oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu
budżetu, a skład Komisji jest zgodny z wymogami ustawy o samorządzie gminnym /zał.nr
12/.  Zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  w  powyższej  sprawie  chciałby  zabrać  głos.
Głosów w dyskusji nie było. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku kworum w
systemie e-Sesja. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie absolutorium za 2019
rok Burmistrzowi Miasta Augustowa /5:56:42/.

Głosowano w sprawie:
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie absolutorium za 2019 rok Burmistrzowi Miasta
Augustowa.
 
Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
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Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/261/2020 w sprawie absolutorium za 2019 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa
została podjęta /5:59:36/.
/Uchwała Nr XXIII/261/2020 w sprawie absolutorium za 2019 rok Burmistrzowi Miasta
Augustowa stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  podziękował za udzielone absolutorium /
5:59:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:31/.

Pani Radna Sylwia Bielawska  podziękowała Panu Burmistrzowi uzyskania absolutorium.
Podziękowała za pracę w 2019 roku, życzyła siły i determinacji do dalszej pracy na rzecz
rozwoju Augustowa /6:00:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przekazała  gratulacje
Panu Burmistrzowi /6:01:04/.

Ad. pkt 10
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
6:01:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  punktu  poświęconego  interpelacjom i  zapytaniom radnych.
Przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  24  ust.  6  ustawy  o  samorządzie  gminnym  interpelacje
i zapytania  składane  są  na  piśmie  do  przewodniczącego  rady,  który  przekazuje  je
niezwłocznie  burmistrzowi.  Udzieliła  głosu  Pani  Radnej  Izabeli  Agnieszce  Piaseckiej  /
6:01:08/. 

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  pogratulowała  Panu  Burmistrzowi  uzyskania
absolutorium.  Zwróciła  się  z  serdeczną  prośbą  o  współpracę,  zapraszanie  na  spotkania,
wysłuchanie argumentów i od czasu do czasu ich uwzględnienie /6:01:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:47/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka przedstawiła swoje interpelacje /6:03:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:59/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej /6:07:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:25/.
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Pan Radny Adam Sieńko przedstawił swoje interpelacje /6:08:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:59/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:12:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:26/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:12:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:35/.
Pan Radny Marcin Kleczkowski przedstawił swoje interpelacje /6:12:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:14:19/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska przedstawiła swoje interpelacje /6:14:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:48/.

Pan Radny Mirosław Chudecki przedstawił swoje interpelacje /6:16:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:18:28/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:18:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:18:54/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:19:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:05/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska przedstawiła swoją interpelację /6:19:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:40/.

Ad. pkt 11a 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXI/241/2020  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia 12 marca 2020 r.  w sprawie udzielenia przez  Gminę
Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XXI/241/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie
udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu /
6:19:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXI/241/2020  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  12  marca  2020  r.  w  sprawie
udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu.
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Projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  do  spraw  Budżetu.  Poprosiła
Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii /6:19:54/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  poinformował,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2020 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XXI/241/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie
udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu
i po analizie przedstawionego dokumentu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy
projekt  uchwały  15  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /6:20:44/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie
przycisku kworum w systemie e-Sesja. Poddała projekt uchwały pod głosowanie /6:21:34/.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXI/241/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 marca 2020 r.
w sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Miasto  Augustów  pomocy  finansowej  Powiatowi
Augustowskiemu,.  

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Mroziewska
BRAK GŁOSU (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/262/2020  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr XXI/241/2020  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Miasto Augustów
pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu została podjęta /6:23:22/.
/Uchwała Nr XXIII/262/2020 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XIV/110/15  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  29  września  2015  w sprawie  ustalenia  cen  za  usługi
przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/110/15
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 w sprawie ustalenia cen za usługi
przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów /6:23:33/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
nr XIV/110/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 w sprawie ustalenia
cen  za  usługi  przewozowe  środkami  miejskiej  komunikacji  na  terenie  Miasta  Augustów.
Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  do  spraw  Budżetu.
Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji i przedstawienie opinii /6:23:33/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że w trakcie rozpatrywania projektu uchwały Komisja przegłosowała wniosek
złożony przez Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego, który dotyczył wprowadzenia ulgi
100% dla obu grup weteranów. Komisja wniosek Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się. Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi
przewozowe  środkami  miejskiej  komunikacji  na terenie  Miasta  Augustów  ze  zmianą,
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /6:24:24/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie
przycisku kworum w systemie e-Sesja /6:25:24/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:25:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:25:47/.

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /6:25:57/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod glosowanie /6:26:26/.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XIV/110/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 roku
w sprawie ustalenia  cen za usługi przewozowe środkami miejskiej  komunikacji  na terenie
Miasta Augustów
 
Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/263/20202  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XIV/110/15  Rady  Miejskiej
w Augustowie  z  dnia  29  września  2015  w  sprawie  ustalenia  cen  za  usługi  przewozowe
środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów została podjęta /6:27:27/.
/Uchwała Nr XXIII/263/2020 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta
na rok 2020 /6:27:35/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2020. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji do spraw
Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu. /6:27:35/.

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri  - Przewodniczący Komisji ds. Budżetu /6:28:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:28:27/.

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /6:28:30/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /6:28:33/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował,  ze  Komisja  do  spraw  Budżetu  na posiedzeniu  w  dniu  25  maja  2020  r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020. Po analizie
przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały
9 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /6:28:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /6:29:02/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny  Leszek Stanisław Cieślik /6:29:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:32:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:32:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:33:39/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
zgłosiła  wniosek o zrealizowanie w 2020 r.  zadania dotyczącego budowy boiska do piłki
plażowej.  Proponowane  zmiany  w  budżecie  dotyczą  w  bardzo  dużej  części  Budżetu
Obywatelskiego. Trzy zadania zostają przesunięte na kolejny rok kalendarzowy, jak również
zadanie z 2017 r. -  boisko do piłki plażowej. Regulamin nakazuje wykonanie zadań, które
zostały wybrane przez mieszkańców /6:33:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:00/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:36:15/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:11/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
sprecyzowała swój wniosek, aby zwiększyć środki w kwocie 250.000 zł na zadanie – budowa
boiska do piłki plażowej i przesunąć na ten cel środki z zadania - dokumentacje inwestycji
drogowych /6:42:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:54/.
Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska–  Przewodnicząca  Komisji  Społeczno-
Oświatowej /6:42:59/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:43:13/.

Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  Społeczno-
Oświatowej /6:43:26/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:43:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:07/.

Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  Społeczno-
Oświatowej /6:44:37/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-Sesja.
Poddała projekt uchwały pod głosowanie /6:44:48/.

Głosowano w sprawie:
zmian budżetu miasta na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/264/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 została podjęta /6:46:36/.
/Uchwała Nr XXIII/264/2020 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11d 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2020-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031 /6:46:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2020-2031.  Poinformowała,  że  projekt
uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu
Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu /6:46:47/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu 25 maja 2020 r. zapoznała się
z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na  lata  2020-2031.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /6:47:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:45/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /6:47:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie
przycisku kworum w systemie e-Sesja. Poddała projekt uchwały pod głosowanie /6:49:13/.

Głosowano w sprawie
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIII/265/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2020-2031 została podjęta /6:50:51/.
/Uchwała Nr XXIII/265/2020 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 12 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /6:50:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 12 porządku obrad poświęconego wolnym
wnioskom  i omówieniu  interpelacji  i  zapytań  radnych.  Udzieliła  głosu  Panu  Radnemu
Marcinowi Kleczkowskiemu /6:50:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:51:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:52:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:52:49/.

Pan Sławomir Sieczkowski /6:52:54/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:56:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:55:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:56:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:56:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:13/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:05:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:09:08/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:12:21/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:12:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:13:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:13:15/.

Pan Radny Rafał Harasim /7:13:23/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:16:01/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /7:17:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:19:25/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:19:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:22:47/.
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:25:10/

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:25:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25:31/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:25:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:26:16/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /7:26:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:26:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:26:30/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski  zapoznał  z opinią  Państwowej Agencji  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, którą prześle Państwu Radnym w wersji elektronicznej /7:27:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:37:53/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:38:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:38:07/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:38:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:38:51/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:38:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:39:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:39:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:44:18/.
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Pan Radny Marek Sznejder /7:44:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:45:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:46:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:47:00/.

Pan Radny Adam Sieńko /7:48:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:53/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /7:49:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:31/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /7:59:35/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:02:36/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /8:02:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:50/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /8:02:58/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:03:14/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /8:03:16/.

Pan Radny Adam Sieńko /8:04:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:49/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /8:05:05/.

Pan Radny Adam Sieńko /8:11:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:11:16/.

Pan Tomasz Wasilewski – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /8:11:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:12:13/.
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:12:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:12:21/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:12:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:13:25/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:13:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:13:35/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej  /
8:13:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:13:46/.

Pan Radny Adam Sieńko /8:13:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:14:54/.

Pan Radny Rafał Harasim /8:15:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:16:02/.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:16:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:16:39/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:16:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:19:12/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:19:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:19:43/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /8:20:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:21:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:21:51/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:24:24/.

Ad. pkt 13 
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Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Augustowie z 28.04.2020 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XXII sesji
Rady Miejskiej w Augustowie z 28.04.2020 r. /8:25:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXII  sesji  Rady  Miejskiej
z 28.04.2020 r. Poddała protokół pod głosowanie /8:25:39/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  28.04.2020  r..  

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  4,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Rafał Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (4)
Emilian  Al-Khameri,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Mieczysław  Szczerbakow,
Magdalena Śleszyńska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2020 r. został przyjęty. Przedstawiła korespondencję
skierowaną do Rady Miejskiej w Augustowie, dołączoną do systemu e-Sesja /8:26:21/.

Ad. pkt 14. 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /8:26:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że porządek
obrad został  wyczerpany i  zamknęła  obrady XXIII  sesji  Rady Miejskiej  w Augustowie  /
8:26:46/.

           Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

                                       Alicja Dobrowolska

Przygotował(a): Beata Filipow



41

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


